
Skolebestyrelsesmøde 

20-08-2024 

17:30 – 20:30 

Til stede: Niclas, Lena, Frederik (medarb.), Mette (medarb.), Bente (medarb.), Alexander, Allan, Nicolas, Henrik (ref.)  

Agenda:  

Tidspunkt  Punkt  Ansvarlig  

17:30  

Konstituering af ny bestyrelse  

Bestyrelsen konstituerer sig med den gældende forretningsorden.  

• Niclas vælges som formand 

• Nicolas vælges som næstformand 

• Maria vælges som repræsentant i SKOK 

Henrik, Niclas 

17:50 Rundtur på skolen for at se de nye faciliteter  
 

Henrik  

18:15  Aftensmad  Alle  

18:35 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre  

Elever 

Intet 

Ledelse 

Skolen har ansat Frida til 5. årgang. Frida er uddannet lærer og underviser i dansk, billedkunst med mere.  

Vores nye modtageklasse er kommet godt i gang. Eleverne er søde og imødekommende. Vi har pt. 11 elever. 

Sanne Dam er fremover tilknyttet vores M-klasse. Sanne underviser fortsat en 9. klasse i dansk.  

Alle  



Alle er kommet godt i gang. De nye bh. Klasse og 1. klasser trives, og det tyder på, at det har været en god ide at 

tage imod bh. Kl. udendørs ligesom de er vant til fra Simonshøj.  

6. årgang har fået en god start. De har lavet en masse forskellige aktiviteter på tværs af tryghedsgrupperne og 

glæder sig nu til at de nye klasser bliver dannet og en mere stabil hverdag kan indfinde sig.  

 

Medarbejdere 

Vi er kommet godt i gang. Modtageklassen er startet rigtig fint.  

SFO 

3. klasserne er kommet godt på Simonshøj. Bh. Kl. er kommet godt på Strandhøjen 

Formanden 

Der har været en henvendelse om, at man savner kommunikation om at nye elever er begyndt. Vi taler med 

lærerne/pædagogerne om, at de gerne må informere om at nye børn er begyndt.  

Der er stjålet cykler fra skolens stativer. Vi ønsker, at der kan gøres en indsats.  

Mødet om sammenhængende skolestart. Der var en forælder, der ikke forstod, hvorfor hun var indkaldt til 

infomøde om sammenhængende skolestart. Vi overvejer, om vi skal have samme type møde til næste år.  

Skole og forældre 

Intet 

 
 

19:00  

Kommende forældremøder og budskaber  

Det aftales, at der skal fortælles om, at forældre gerne må bakke op om, at skolen er mobilfri også ved, at 

forældrene selv lægger telefonen væk og at eleverne ikke må have energidrikke i skolen. Bestyrelsen må gerne 

Alle 



nævne, at SFO’en også er mobilfri. Et barn kan efter aftale med en voksen få lov til at ringe hjem om legeaftaler 

eller andet.  

Fortælle om sikre skoleveje, at man ikke behøver køre barnet i bil, men opfordre til, at barnet transporterer sig 

selv. 

Niclas har udarbejdet en liste over emner, som han sender rundt.   

Der ønskes en liste over relevante emner til forældremøderne på de enkelte årgange.  

Skolebestyrelsens fokuspunkter for det kommende år er:  

• Digital dannelse 

• Budgettildelingsmodel 

• Review af principper 

19:15  

Nedsættelse arbejdsgruppe om digital dannelse 

Allan, Lena, Nicolas og Frederik melder sig 

Opgaven 

At lægge en plan for, hvordan bestyrelsen kan arbejde med at udvikle et princip for digital dannelse på 

Langhøjskolen.  

Alle 

19:30  

Proces for review af principper 

Niclas udarbejder en plan for rækkefølgen af review af principperne. Skolen får til opgave at fortælle om, hvordan 

de enkelte principper efterleves på skolen.  

Niclas 

19:45  
Opdatering af Årshjul / fokus i bestyrelsen  

Udskydes til næste møde 
Niclas 

20:00  
Opfølgning budget – høringssvar / orientering forældre  

Det aftales, at bestyrelsen sender orienteringsbrev til de andre forældre. 
Henrik  



Læserbrev og høringssvar er sendt.  

Niclas kontakter formændene i de andre bestyrelser for at koordinere en evt. fælles invitation fra de tre 

bestyrelser til Børne og Uddannelsesudvalget til en dialog om den vedtagne budgettildelingsmodel.  

20:15  

Evaluering af bestyrelsens arbejde   

”Fik vi snakket om det rigtige?”  

Punktet overgår til at være halvårligt.  

Alle  

20:25  Evt. + input til kommende nyhedsbrev  Alle  

  

  

Forberedelse/kommentarer:  

  

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:  

• Intet   

Evt.: 

• Henvendelser omkring cykeltyverier fra skolens cykelparkeringer 

• Manglende orientering/kommunikation fra skole omkring nye elever i klasserne 


